
Referat af bestyrelsesweekend i DKeF, 
den 21.01.23 kl. 10 - 22.01.23 kl. 15.00 på 

Scandic Odense, Hvidkærvej 25, 5250 Odense 
 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann og Thomas Jensen 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Afbud: Helene H. Jensen og Svend Jørgensen (Svend deltog søndag formiddag) 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Nyt fra Formanden 

Marita Geinitz 

 

Årsmøde: 

-Handleplan (bilag) MG  

 

 

-Varsling af årsmøde (bilag) 

MG 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Tjek ind og afstemning 

 

 

 

-Dirigent 

 

 

-Strategikonsulent 

 

 

-Indkomne forslag (senest den 

15. februar) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Handleplanen godkendt.  

Årsmøde 2024 er 21. april.  

 

Bestyrelsen vil gerne åbne årsmødet for 

flere, så der kan deltage mere end de 2 

stemmeberettiget.  

 

Vi bruger følgende formulering: Hver klub 

må deltage med så mange repræsentanter 

de har lyst til, men hver klub har kun 2 

stemmeberettigede.  

 

Klubberne skal senest 3 uger før årsmødet 

(26. marts 2023) indsende en fortegnelse 

over deres repræsentanter samt de 2 stem-

meberettiget (§8) til kaboe@kegler.dk    

 

Bestyrelsen vil gerne invitere Finn Hyldmar 

og spørge, om han vil hjælpe med tjek in og 

stemmeoptælling efter behov. 

 

Bestyrelsen vil gerne spørge Jan Donde, der 

var dirigent sidste år. 

 

Vi inviterer Bo Overgaard fra DIF. 

 

 

Katja sender information ud om at klubberne 

skal huske at indsende forslag rettidigt, dvs. 

inden den 15. februar. Bestyrelsen skal hu-

ske at bearbejde egne forslag. 

 

 

 

 

 

 

Katja ajourfø-

rer kalenderen 

 

Katja tilretter 

og sender ud 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja kontak-

ter Finn, Jan 

og Bo. 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

 



-Hvor afholder vi årsmøde? NR 

 

 

 

 

-Årsmødeworkshop.  

Tænk gerne over indhold tema 

til workshop. MJ / TJ 

 

-Valg (bilag) MG 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Årets leder og årets klub (bi-

lag) MJ 

 

 

-Lovændring TU, MG 

 

 

 

 

Gennemgang af DKeF Love (bi-

lag) NR 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Gennemgang af Forretnings-

orden (bilag) NR 

 

 

 

 

-Emner til selve årsmødet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hvor skal vi holde årsmøde? Vi forsøger 

Scandic i Odense. Hvis ikke de har plads 

kontakter vi Vissenbjerg Storkro og er det 

heller ikke muligt bliver vi hos 3F i Nyborg.  

 

Bestyrelsen drøftede emnet. Arbejdsgruppen 

arbejder videre med indholdet.  

 

 

Bestyrelsen: Niklas, Michael, Marianne mod-

tager genvalg. Marita kontakter Helene H. J. 

da hun også er på valg. 

 

Udvalg: Bestyrelsen følger op på udvalgene 

og koordinerer på næste bestyrelsesmøde. 

 

 

 

Bestyrelsen godkendte de to oplæg og 

begge sendes ud til klubberne. 

 

 

Bestyrelsen går i dialog med turneringsud-

valget om eventuel ny struktur.  

 

 

 

DKeFs love har været til gennemsyn hos 

LOA og bestyrelsen gennemgik dem igen. 

Bestyrelsen er enige i alle LOAs rettelser og 

Katja giver Kurt besked. Der var en kom-

mentar: Ændringsforslag 1 – kort tilføjelse 

om enkeltstående medlemmer frit kan del-

tage i stævner, kurser og øvrige arrange-

menter. Rettelsen fremgår af tilrettet doku-

ment. Ellers er bestyrelsen enige i bemærk-

ningerne. Katja sender rettelsen til LOA.  

 

Der blev tilføjet og uddybet i afsnittene om 

udvalg. Bestyrelsen fandt det nødvendigt at 

uddybe udvalgenes beskrivelser. Forret-

ningsordenen sendes til LOA og derefter ud 

til udvalgene.  

 

Emner til årsmøde: 

Bestyrelsen vil gerne gøre årsmødet mere 

levende og involverende og udpeger derfor 

følgende emner, som korte indlæg: 

 

Frivilligpolitik 

Ny licensstruktur 

Spilleregler 

Ekstern kommunikation 

Mentoruddannelse og Instruktørmateriale 

Værktøjskassen 

Niklas spørger 

hos Scandic. 

 

 

 

Thomas, Mari-

anne og Katja 

følger op. 

 

Bestyrelsen 

føler op den 

19. februar 

 

 

 

 

 

 

Katja sender 

ud 

 

 

Katja kontak-

ter TU med 

henblik på et 

fysisk møde. 

 

Katja giver 

LOA besked 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja sender 

til LOA og ef-

terfølgende til 

alle udvalg. 

 

 

Emner forde-

les på besty-

relsesmødet 

den 19. fe-

bruar 

 

 

 

 

 

 



-Online temperaturmøde den 

30.01.23 

 

 

 

 

 

 

 

-Ny dato for bestyrelsesmøde 

med udvalg i juni 2023 

 

 

Emner til onlinemødet: 

-Frontløber på hjemmeside mv. 

-Midler Jysk Kegle Union, midler til ungdom 

-Individuelle medlemskab 

-Kommunikation ekstern 

-Frivillighedspolitik 

-Roadshow 

-Nye medlemmer i klubberne 

 

Der indkaldes til weekendmøde for bestyrel-

sen den 10-11. juni – Lørdag den 10. juni 

inviteres udvalgene med. 

Afbud fra Katja  

  

Der er ind-

kaldt til mø-

det. 

 

 

 

 

 

Katja indkal-

der udvalg og 

booker over-

natning i Ny-

borg. 

Pkt. 2. Næstformand og 

kassér Niklas Rejnstrup 

-Hjælp til økonomi 

 

 

-Midler fra Jysk Kegle union 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Gaveregulativer 

 

-Inventarliste 

 

 

 

-IT - overordnet godkender 

 

 

 

-Zakobo / initiativpulje 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas kontakter nogle oplagte kandidater 

om hjælp til økonomi. 

 

DKeF har modtaget 120.000 kr. fra Jysk 

Kegle Union. Midlerne øremærkes til ungdom 

og det er op til ungdomsunderudvalget at di-

sponere til noget der kommer ungdom til 

gavn. Det skal være et enigt ungdomsudvalg 

og bestyrelsen skal have besked om brug af 

midler gennem et referat. Bestyrelsen forbe-

holder sig retten til at stille spørgsmål til an-

vendelsen af midler og der skal naturligvis 

foreligge et referat. 

 

Ingenting til gaveregulativer. 

 

Inventarlisten blev opdateret. 

Hvad er der på kontoret hos Finn efter op-

rydningen på kontoret i Brøndby?  

 

Bestyrelsen ønsker at det fremover bliver 

Niklas, der godkender sager fra IT-relation.  

 

 

Oplæg om hjemmeside med medlemslogin 

og økonomimodul, arrangementsstruktur og 

licensstruktur som standardløsning.  

 

Niklas præsenterede desuden et udkast til 

økonomi og beskrev, at det er under forud-

sætning af at vi kan få DIF initiativpulje til 

udvikling, så vi selv kun skal stå for drift. 

 

Bestyrelsen drøftede udkastet og mener det 

er for dyrt i driftsudgift. Bestyrelsen vil 

gerne have et tilbud til sammenligning og 

Thomas har en kontakt han prøver at 

spørge.  

 

 

 

Niklas tager 

initiativ. 

 

Katja skriver 

til ungdoms-

udvalget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja spørger 

Finn. 

 

 

Katja giver IT 

relation be-

sked. 

 

Niklas giver 

Zakobo en til-

bagemelding. 

 

 

 

 

 

Thomas følger 

op med sin 

kontakt. 

 

 

 



Kort om årsregnskab Niklas gennemgik kort kommentarerne til 

årsregnskab 2022 / ledelsesberetning. 

Detaljeret 

gennemgang 

følger på næ-

ste møde. 

Pkt. 3. Næstformand Mari-

anne Jensen 

-Ungdom 

 

Der skal bestilles medaljer til nålestævne 

den 12. februar 2023. Derudover skal hver 

deltager have et diplom. 

 

Efter aftale med Jesper bestiller Katja me-

daljer og Jesper sørger for diplomer og nåle. 

 

Der er afholdt onlinemøde med klubber for 

ungdom mandag den 16. januar. Status på 

medlemmer er at der er 25 i alt. Mange af 

medlemmerne er helt unge.  

 

Der er fysisk møde for klubberne den 29. 

april. Der skal arbejdes på indhold og praktik 

for dagen og sendes indbydelse ud. 

 

Bestyrelsen er i tvivl om Jesper genopstiller, 

da han er på valg i 2023. 

 

Katja snakker 

med Jesper 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas kontak-

ter Jesper. 

Pkt. 4. Thomas Jensen  

-Fitness World  

 

 

-Individuelle medlemskaber. 

 

 

 

-Mentoruddannelse (bilag)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Ekstern kommunikation 

 

 

 

Pga. stigende priser i Fitness World er det 

alligevel ikke aktuelt med et samarbejde.  

 

Dokumentet blev godkendt på sidste besty-

relsesmøde og er klar til at komme med på 

årsmøde.  

 

Thomas fremlagde udkast til mentorpro-

grammet og spurgte, hvordan bestyrelsen vil 

definere en mentor. En mentor er en person 

der tager godt imod en ny spiller i klubben. 

En mentor og en instruktør er ikke det 

samme. 

 

Bestyrelsen drøftede om instruktørmateriale 

og mentorprogram skal lægges sammen? 

Det skal det ikke. Vi skal udbyde en efterud-

dannelse i instruktørmateriale, så vi kan få 

instruktørerne genoplivet. Thomas og Mari-

anne er undervisere på instruktørmaterialet. 

 

Derudover skal vi udbyde en mentoruddan-

nelse for udvalgte ledere i klubberne. Meget 

gerne online i første omgang her i foråret 

2023. 

Der arbejdes på at skabe de rette budska-

ber, når vi skal kommunikere vores historier 

fra klubberne eksternt. Dette følges op med 

en indsats overfor klubberne på facebook. Vi 

vil gerne holde et kursus i SoMe for klubber 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas, Mari-

anne og Katja 

følger op på 

både instruk-

tør- og men-

tormateriale 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas og 

Katja følger 

op 

 

 

 



for at hjælpe klubberne videre med face-

book: fx et tema som: Når vi holder stævne, 

hvordan bruger vi så SoMe til at synliggøre 

vores klub? 

Thomas er i gang med at planlægge en kon-

kurrence for at motivere klubberne til at 

finde flere følgere og få flere generelt til at 

følge vores side, så vi kan nå bredere ud 

med vores budskaber. Bestyrelsen bevilget 

midler til en konkurrence med et rammebe-

løb på op til 10.000 kr.  

 

 

 

 

Thomas og 

Katja går vi-

dere med ind-

holdet. 

Pkt. 5. Svend Jørgensen 

-Evaluering af landskamp 

 

-Dommerkursus Classic (op-

følgning møde 22. oktober) 

 

 

Der var ingen kommentarer til evalueringen. 

 

Svend vil gerne etablere et kursus, men der 

skal være folk der vil deltage. Ena er uddan-

net Classic dommer og det er Ena der står 

for uddannelsen, hvis der bliver folk nok til 

at lave et kursus. 

 

 

 

 

Svend følger 

op med Clas-

sic underud-

valget. 

Pkt. 6. Michael Zimmerman  

 

Møde med TU 

 

 

 

 

Gennemgang af spilleregler og 

proportioner 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsen har indkaldt TU-udvalget til fy-

sisk møde i februar, men det er ikke muligt 

at finde en dato, så der tages nu initiativ til 

et onlinemøde.  

 

TU har sendt spilleregler og proportioner 

som bestyrelsen skal tage stilling til. Besty-

relsen har indskrevet bemærkninger i doku-

menterne. En anden gang vil bestyrelsen 

gerne have et dokument, hvor det fremgår 

hvad der er ændret. Dokumenterne skal til-

bage til TU, der kan gennemgå det igen. 

 

Overordnet set ønsker bestyrelsen at LOA 

ser alle dokumenterne igennem. TU skal 

sende propositioner til gennemsyn hos LOA 

og til orientering til bestyrelsen, der sørger 

for offentliggørelse. Bestyrelsen har mulig-

hed for at gøre indsigelse ved ændringer 

med et økonomisk perspektiv. 

 

Bestyrelsen er i tvivl om betegnelserne for 

de forskellige grupper. Særligt bruges senior 

i flæng. Se kommentar i dokumentet, hvor-

vidt det skal hedde ældrekegler eller senio-

rer kegler? Og senior dame/herrer eller blot 

dame/herrer. Bestyrelsen er enige med LOA 

om at ændre fra seniorer til ældrekegler.  

 

LOA skal have besked om at vi skal konse-

kvensrette, så det ikke hedder seniorer men 

ældrekegler. 

 

 

Katja er i dia-

log med TU 

 

 

 

Katja giver TU 

besked og TU 

sender doku-

menterne til 

LOA 

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op med TU og 

LOA 

 

 

 

 

 

Katja giver 

besked til LOA 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opfølgning på Sagen om DM 

for seniorer (bilag fra Gerhard) 

Spilleregler  

 

 

Opfølgning fra den 22. okto-

ber: Møde mellem seniorer re-

præsentanter på tværs af DK 

 

 

Henvendelse om Classic VM 

2023 

 

 

 

 

Konkurrencegruppen 

 

 

 

Bestyrelsen er ligeledes i tvivl om, hvor i 

spillereglerne det kommer til at fremgå, at 

der kan spilles med 3 mandshold som ”pilot” 

i kommende sæson? 

 

Hvilke overvejelser har TU gjort sig om al-

dersgrænsen for old girls og old Boys. Det 

har TU ikke lagt op til - eller svaret på.   

 

I spillereglerne for Classic mangler bestyrel-

sen at få præciseret hvem der rykker op og 

ned samt hvilke kriterier der ligger til grund 

for denne beslutning? 

 

Ældrekegler invitation (individuel og hold): 

Bestyrelsen vil gerne have at de bruger det 

officielle brevpapir, så der ikke står navne i 

brevhovedet. 

 

Michael har taget initiativ til at få lavet et 

underudvalg for ældrekegler, så de andre 

landsdele også bliver involveret.  

 

 

Henvendelse fra Eliteudvalget vedr. udta-

gelse af dameholdet til VM 2023. 

Bestyrelsen drøftede henvendelsen og er 

enige med eliteudvalget i at der ikke kan ud-

tages et damehold til VM i Classic. 

 

Michael og Katja orienterede om møde i kon-

kurrencegruppen, der er i gang med at plan-

lægge 2 stævner for helt nye spillere / moti-

onister. De to stævner kommer til at ligge i 

henholdsvis Esbjerg og Roskilde. Bestyrelsen 

bakker op om initiativet. 

  

 

Michael følger 

op med TU 

 

 

 

Michael følger 

op med TU. 

 

 

Michael tager 

det videre til 

classic under-

udvalget 

 

Katja giver 

Gerhard be-

sked på ret-

telser. 

 

Michael ind-

kalder til on-

line møde. 

 

 

Marianne føl-

ger op. 

 

 

 

 

Konkurrence-

gruppen går 

videre med 

planlægningen 

Pkt. 7. Helene H. Jensen 

-Tekniske bestemmelser (op-

følgning fra den 22. oktober) 

-Banekontrolrapporter (kontrol 

inden sæsonstart) 

 

Helene deltog ikke i mødet. 

 

 

 

Pkt. 8. Konsulent Katja 

Bødtger 

Frivilligpolitik (bilag) 

 

 

 

 

 

 

Korte orienteringer 

 

Katja fremlagde udkast til frivillighedsstra-

tegi. Bestyrelsen godkendte at frivilligstrate-

gien blev praksisnær og handlingsorienteret.  

 

Niklas og Michael gennemgår strategien 

sammen med Katja og herefter præsenteres 

den for bestyrelsen den 19. februar. 

  

Katja orienterede om klubudviklingsforlø-

bene i Nyborg.  

 

Michael, Nik-

las og Katja 

følger op. 

 

 

 

 

 

 

 



Bestyrelsen vil gerne involvere klubberne 

som oplægsholdere til årsmødet til inspira-

tion for andre.  

 

Roadshow er ved at være planlagt med klub-

ber øst for Storebælt. Vi tager en ”runde” i 

det jyske i foråret. 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

Pkt. 9. Næste møde 

 

Den 19. februar 2023 kl. 9.00 – 16.00  

online.  

 

Pkt. 10. Eventuelt  

 

 

 


